
                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 
Kommunfullmäktige  Sammanträdesdatum 
 2019-01-28  
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Nygatan 8 Folkets Hus Emmaboda, 2019-01-28, kl.18:00 – 18:47 
    
Beslutande 
 

Se närvaroförteckning sidan 2 
 

 
 

Övriga 
deltagande 
 

Tommy Persson kommunsekreterare 
Anette Strömblad kommunchef 

  
  
Utses att justera  Göran Andersson (C) och Günter Villman (M) 
Justeringens 
plats och tid 

Järnvägsgatan 28, Emmaboda, 2019-02-04 kl. 14:00 

Underskrifter 
sekreterare 

 Paragrafer 1-14 

 
ordförande 

Tommy Persson   

 
 
justerande 

Bo Eddie Rossbol (BA)    

 Göran Andersson (C)   Günter Villman (M)  
 

 
ANSLAG/BEVIS 

 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Nämnd/styrelse 
 

KOMMUNFULLMÄKTIGE  

Sammanträdesdatum 2019-01-28 
 

 
Datum för anslags 
uppsättande 

2019-02-04 Datum för anslags  
Nedtagande 
 

2019-02-26 

Förvaringsplats för  
protokollet 

Kommunförvaltningens lokaler, Emmaboda 

Underskrift   

Britt-Marie Fransson 
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Närvaroförteckning 
 Ledamot  Tjänstgörande ersättare Närvaro 
1 Maria Ixcot Nilsson S  N 
2 Bo Sunesson C  N 
3 Sten-Olof Johansson M  N 
4 Per Adolfsson S  N 
5 Charlotte Andersson SD  N 
6 Zeljka Krajinovic S  N 
7 Bo Eddie Rossbol BA  N 
8 Pontus Franzén S Camilla Johansson (S) N 
9 Johan Jonsson C  N 
10 Leif Karlsson M  N 
11 Martin Henriksson SD  N 
12 Annika Karlsson S  N 
13 Jarkko Pekkala S  N 
14 Nicke Grozdanovski V  F 
15 Jenny Rydberg C  N 
16 Stefan Nyström M  N 
17 Gull-Britt Hellborg KD  N 
18 Marie-Louise Eddegård S  N  
19 Lars-Olof Karlsson SD Jan Larsson (SD) N 
20 Jan-Olof P Jäghagen S Ingrid Adolfsson (S) N 
21 Anja Karlsson Granlund BA  N 
22 Karin Rask C  F 
23 Ann Helene Jonsson M  N 
24 Kickie Norrby S  N 
25 Dragan Pavlovic S  N 
26 Anette Rydqvist SD Tony Johansson (SD) N 
27 Gunvor Karlsson S  N 
28 Rune Magnusson C Angela Fransson (C) N 
29 Hans Ohlsson M  N 
30 Jette Lehrmann Madsen MP  N 
31 Flemming Jörgensen S Eva-Lena Gotthardsson (S) N 
32 Stig-Ove Andersson S  N 
33 Mats Bjartling BA  N 
34 Bo Häggbring SD  N 
35 Niklas Banérsson C Linda Johansson (C) N 
36 Eva Regin Johnston  M Emma Åhlander Hansson (M) N 
37 Simon Petersson S  N 
38 Camilla Holgersson V  F 
39 Gullvi Dahllöf S  N 
40 Göran Andersson C  N 
41 Günter Villman M  N 
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Innehållsförteckning 
 
§ 1 Svar på medborgarförslag: Busskort åt ungdomar på högstadiet i Lindås 
§ 2 Arbetsmiljöpolicy 
§ 3 Omställningsstöd och Pension för Förtroendevalda (OPF-KL 18) 
§ 4 Bildningschef tillika Skolchef 
§ 5 Begäran om särskilt anslag inför att Kulturskolan fyller 50 år 
§ 6 Begäran om särskilt anslag för att uppmärksamma Vilhelm Moberg 
§ 7 Information som en del av Kommunstyrelsens uppsiktsplikt 

Svar på ”Revisionsrapport - Granskning av delårsrapport 2018 
Räddningstjänstförbundet Emmaboda Torsås” 

§ 8 Fastställande av reviderat Ägardirektiv för Räddningstjänstförbundet 
Emmaboda Torsås 

§ 9 Översyn av Författningssamlingen och styrande dokument – Reglemente 
– lokala ordningsföreskrifter för torghandel  

§ 10 Ansökan om medfinansiering från kommunen till projekt om innovativ 
sanering 

§ 11 Ny ersättare i Kommunfullmäktige efter Ann-Marie Fagerström (S) 
§ 12 Avsägelse av uppdrag från Marina Skoglund (S) som ersättare i  
 Kommunfullmäktige för perioden 2018-10-15 -- 2022-10-14 
§ 13 Avsägelse av uppdrag från Anette Rydqvist (SD) som ordinarie i  
 Kommunfullmäktige för perioden 2018-10-15 -- 2022-10-14 och som  
 ordinarie i Socialnämnden för perioden 2019-2022 
§ 14 Fyllnadsval av Joakim Persson (SD) efter Anette Rydqvist (SD) ordinarie 

ledamot Socialnämnden  
Voteringslista 
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§ 1  Dnr KS/2018:32 
 
Svar på medborgarförslag: Busskort åt ungdomar på högstadiet i Lindås 
 
Bakgrund 
Ett medborgarförslag inkom 2018-11-01 med förslag om busskort åt ungdomarna 
på högstadiet från Lindås. 
Kommunfullmäktige beslutade 2018-06-18 § 71 
att medborgarförslag Dnr KS/2018:32 Busskort åt ungdomarna på högstadiet från 
Lindås hanteras vidare i kommande budgethantering.  
att ge bildningschefen i uppdrag ta fram underlag för kostnaden som ett underlag 
vid budgethanteringen.  
att anse medborgarförslaget som besvarat.  
 
2018-11-29 § 108 behandlade Bildningsnämnden ärendet gällande 
Kommunfullmäktiges beslut 2018-06-18 § 71. 
 
Nämndens synpunkter 
”Förslagets motivering: 
”Förslagsställaren framför att från och med november-mars/april borde 
högstadieelever som bor i Lindås få busskort. Bussar som går igenom samhället 
är näst intill tomma och under vintern är vägar och cykelvägar inte alltid helt 
säkra för ungdomarna att cykla på. Långt ifrån alla har föräldrar som kan skjutsa 
dem till skolan och det kan inte vara så dyrt att låta eleverna få åka med under 
några månader när bussarna ändå går” 
 
Konsekvensbeskrivning 
Ekonomisk konsekvens beräknat på antalet Lindåselever läsåret 18/19 och att de 
beviljas skolskjuts november till och med mars: 
Busskort 100 skoldagar (35 kronor/dag och elev) 
45 elever 
= 157 500 kronor/läsår 
En viktig del i handläggningen är också rättviseperspektivet i kommunen. Det 
finns ju även elever utanför Lindås som påverkas av om avståndskriteriet för 
beviljande av skolskjuts skulle ändras, vilket måste tas i beaktande. Om 
Lindåselever beviljas skolskjuts från 4 km, ska även avstånd bostad-hållplats 
ändras? Hur många ytterligare åk 7-9-elever blir påverkade av detta i omnejd 
Johansfors, Emmaboda, Långasjö och Vissefjärda? Detta skulle i sin tur också 
kunna innebära organisatoriska konsekvenser, då vissa bussturer idag är så gott 
som fullbelagda. 
 
Sammanfattning av ärendet 
Om Lindåselever ska beviljas skolskjuts vinterhalvåret, behöver en större och mer 
detaljerad översyn och utredning göras av både ekonomiska och organisatoriska 
konsekvenser. Regelverket för skolskjuts behöver ses över både vad gäller 
avståndskriterium och vinterskjuts. Eventuellt kan ytterligare fordon behöva 
upphandlas. 
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Cykelvägen Lindås-Emmaboda bedöms som ett trafikförhållande där det inte 
föreligger någon förhöjd risk. Förekomst av gång- och cykelbana med belysning. 
Låg medelhastighet. Vid Lindås skola finns 2 övergångsställen. Längs Södra 
Lindåsgatan finns förutsättning att korsa vägbanan då det på flera ställen är rak 
väg och god sikt. En 13-16-åring bedöms klara denna trafikmiljö, även vintertid. 
Under vinterhalvåret blir alla elever berörda av snö, halka och mörker på ett eller 
annat sätt.” 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse/remissvar från Nina Söderberg, skolskjutshandläggare. 
____ 
 
Bildningsnämnden beslutade 2018-11-29 § 108 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå 
medborgarförslaget med hänvisning till Emmaboda kommuns gällande regler 
____ 
 
Förslag till beslut 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå medborgarförslaget med hänvisning till Emmaboda kommuns gällande 
regler. 
____ 
 
Yrkanden 
Johan Jonsson (C) yrkar tillägg med följande att-sats:  
att uppdra till bildningsnämnden att se över reglementet till skolskjutsar och att 
eventuella ändringar ska inrymmas i nuvarande budgetram.  
 
En enig Kommunstyrelse bifaller Johan Jonssons (C) yrkande. 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå medborgarförslaget med hänvisning till Emmaboda kommuns gällande 
regler. 
 
att uppdra till bildningsnämnden att se över reglementet till skolskjutsar och att 
eventuella ändringar ska inrymmas i nuvarande budgetram.  
____ 
 
Förslagsställarens inkomna mail läses upp av Kommunfullmäktiges ordförande. 
 
Yrkanden  
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Simon Petersson (S) yrkar 
att uppdra till bildningsnämnden att omarbeta reglementet för skolskjutsar för att 
ge elever från Lindås, och andra elever i vår kommun som har ett liknande 
avstånd till högstadiet, möjligheten att åka skolskjuts till högstadiet under 
december t.o.m. februari månad, samt att nämnden får täckning för kostnaderna av 
denna förändring i budget 2020.  
att därmed anse medborgarförslaget som besvarat. 
 
Jarkko Pekkala (S) och Stig-Ove Andersson (S) yrkar bifall till Simon Petersson 
(S) yrkande.  
 
Mötet ajourneras 18:18-18:20 
 
Johan Jonsson (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut.  
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelsens förslag mot Simon Petersson (S) yrkande och ordförande 
finner att Kommunfullmäktige kommer besluta enligt Kommunstyrelsens förslag.  
 
Votering 
Ja för Kommunstyrelsens förlag 
Nej för Sinom Petersson yrkande 
Utfall votering 
Ja 22 röster, Nej 16, frånvarande 3 
____ 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att avslå medborgarförslaget med hänvisning till Emmaboda kommuns gällande 
regler. 
 
att uppdra till bildningsnämnden att se över reglementet till skolskjutsar och att 
eventuella ändringar ska inrymmas i nuvarande budgetram.  
____ 
 
Reservationer 
Maria Ixcot Nilsson, (S). Per Adolfsson (S), Camilla Johansson (S), Annika 
Karlsson, (S), Jarkko Pekkala (S), Marie-Louise Eddegård (S), Ingrid Adolfsson 
(S), Kickie Norrby (S), Dragan Pavlovic (S), Gunvor Karlsson (S), Eva-Lena 
Gotthardsson (S), Stig-Ove Andersson (S), Simon Petersson (S), Gullvi Dahllöf 
(S) reserverar sig mot beslutet till förmån för Simon Peterssons (S) yrkande som 
inte bifallits. 
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§ 2 Dnr KS/2015:39 
 
Arbetsmiljöpolicy 
 
Bakgrund 
Nuvarande Arbetsmiljöpolicy antogs den 13 april 2015 av kommunfullmäktige.  
Ändring har gjorts på sidan 1 med anledning av att benämningen fysisk och 
psykisk ohälsa benämns numera med organisatorisk- och social arbetsmiljö. Ingen 
annan ändring av innehållet har gjorts.  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta föreslagen ändring i arbetsmiljöpolicyn. 
____ 
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§ 3 Dnr KS/2018:414 
 
Omställningsstöd och Pension för Förtroendevalda (OPF-KL 18) 
 
Sammanfattning  
Bestämmelser om omställningsstöd och pension för förtroendevalda (OPF-KL 14) 
med uppdrag över 40 % antogs för första gången att gälla för nyvalda politiker i 
samband med valet 2014. OPF-KL 14 har nu reviderats till ett nytt centralt avtal 
OPF-KL 18 och har förstärkts med bestämmelser om flera förmåner såsom 
omställningsinsatser, ekonomiskt omställningsstöd, ålderspension, sjukpension, 
efterlevandeskydd och familjeskydd. För att dessa bestämmelser ska gälla from 
2019 ska de antas lokalt och därefter innefattas i kommunens pensionspolicy. 
 
OPF-KL 18 gäller för förtroendevalda som tidigare omfattats av OPF-KL 14 eller 
som tillträder vid valet 2018 och inte tidigare omfattats av PBF eller PRF-KL. 
 
OPF-KL 18 gäller i likhet med OPF-KL 14 inte för förtroendevalda som avgått 
2014-12-31 eller senare (eller tidigare avgått) med rätt till visstidspension, annan 
egenpensionsförmån, avgångsersättning eller livränta. För dessa fortsätter PBF 
eller PRF-KL att gälla. 
___ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta bestämmelser om omställningsstöd och pension för förtroendevalda 
(OPF-KL 18) att gälla from 2019-01-01. 
____ 
 
Johan Jonsson (C) och Linda Johansson (C) har anmält jäv och närvarar inte vid 
beslutet.  
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§ 4 Dnr KS/2019:34 
 
Bildningschef tillika Skolchef 
 
Sammanfattning  
Enligt en ny bestämmelse i skollagen ska huvudmannen utse en skolchef som ska 
biträda huvudmannen med att se till att de föreskrifter som gäller för utbildningen 
följs i huvudmannens verksamhet inom skolväsendet. 
Bestämmelsen gäller hela skolväsendet och omfattar alltså alla skolformer, från 
förskola till särskild utbildning för vuxna, och fritidshemmet. 
Skolchefens uppgift är att biträda huvudmannen med att se till att de föreskrifter 
som gäller för utbildningen följs. Med föreskrifter menas alla bestämmelser i 
lagar, förordningar och myndighetsföreskrifter som gäller för utbildningen. 
Sådana föreskrifter finns i första hand i skollagen och anslutande författningar, 
men även i till exempel arbetsmiljölagen (1977:1160) och diskrimineringslagen 
(2008:567). I uppdraget att se till att alla föreskrifter för utbildningen följs ingår 
även det systematiska kvalitetsarbetet. 
 
Bestämmelsen innebär inte någon ny ansvarsnivå inom skolväsendet. Den nya 
bestämmelsen är en markering om att det ska finnas en eller flera personer i 
huvudmannens organisation som ska se till att de föreskrifter som gäller för 
utbildningen följs. 
 
Om skolchefen upptäcker att verksamheten inte lever upp till vissa 
författningskrav ska skolchefen försöka åtgärda bristerna inom ramen för sina 
befogenheter. Om skolchefens befogenheter inte räcker till för att åtgärda 
bristerna är det skolchefens ansvar att informera huvudmannen, som ju är ytterst 
ansvarig. Det kan till exempel handla om att det inte finns tillräckligt med resurser 
för att genomföra de åtgärder som behövs. Men ansvaret för att utbildningen inom 
skolväsendet verkligen genomförs enligt gällande regelverk ligger i slutändan 
alltid på huvudmannen. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Att inte utse en skolchef skapar en otydlighet för vem som ansvarar för att 
föreskrifter följs inom bildningsförvaltningen. 
___ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att utse Bildningschef till tillika Skolchef. 
____ 
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§ 5 Dnr KS/2018:409 
 
Begäran om särskilt anslag inför att Kulturskolan fyller 50 år 
 
Bakgrund 
Kulturskolan i Emmaboda firar hösten 2019 sitt 50-årsjubileum. 
 
Kulturskolechef Lotta Odlingson och verksamhetschef för kultur Jan Dzedins har 
under sina regelbundna verksamhetssamtal samt i Kultursamordningsgruppen 
diskuterat hur 50-årsjubileet bäst bör uppmärksammas. Kulturskolan är en central 
aktör inom kulturlivet i kommunen. Den arbetar med barn och ungdom, från unga 
år upp till gymnasiet. Kulturskolans elever och ensembler medverkar regelbundet 
i skolans samlingar, avslutningar, offentliga framträdanden samt i 
Socialförvaltningens enheter. Kulturskolan är väl förankrad i kommunens 
verksamheter och i kommunens kulturplan. Även i nationella och regionala 
kulturplaner har Kulturskolans betydelse lyfts fram på senare år. 
 
Hösten 2019 vill Kulturskolan uppmärksamma jubileet med en serie 
händelser/framträdanden som avslutas med en större konsert i oktober. Tanken är 
att bjuda in tidigare lärare och elever och samarbeta med professionella musiker 
och dansare i ett evenemang för alla åldrar. Programmet är under utveckling, dvs 
de tankar som här presenteras är inte slutgiltiga. Arbetsnamnet är ”Last Night of 
the Proms” där den stora konserten blir den avslutande av en serie mindre 
konserter, där skolans elever framträder på olika platser i kommunen, 
presenterade under paraplytemat ”Kulturskolan 50 år”. I den avslutande 
festkonserten De tre 
musikaktörerna presenteras musikens kraft och dess olika instrument, stämningar 
och betydelse på ett underhållande sätt för offentlig publik. Genom aktiviteterna 
hoppas vi inte bara uppmärksamma Emmaboda och 50-årsjubileet i media utan 
också entusiasmera fler blivande kulturskoleelever. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Under 2017 minskade Bildningsnämnden Kulturskolans budget med 3,4%. 
Detsamma gäller hela kulturenheten; totalt 3,4% skalades bort på rörliga 
verksamhetskonton för museum, bibliotek, allmänkultur och kulturskola. Två 
tjänster om 1,5 heltid, varav 0,5 heltid chefsfunktion för kulturen samt 1 heltid 
kulturhandläggartjänst, bakades ihop till 1 heltid, verksamhetschef för kultur. 
Kulturbudgeten har under 2017 på så sätt minskat med närmare 1 miljon kronor. 
Hos vare sig Kulturskolan eller kulturenheten finns idag utrymme för att särskilt 
uppmärksamma 50-årsjubileet. För att klara ett par gästartister/musikers gage och 
resor, en enklare marknadsföring samt andra omkostnader i samband med jubileet 
behövs minst 50 000 kr i en härför särskilt avdelad projektbudget. För detta 
engångsbelopp ämnar Kulturskolan inom ramen för jubileet arbeta för de mål och 
effekter som beskrivits ovan. Med Kulturplan Emmaboda kommun 2019-2021 
som grund ansöker Kulturskolan 
om ett särskilt riktat engångsanslag om 50 000 kr för att uppmärksamma sitt 50- 
årsjubileum. 
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Beslutsunderlag 
BIN 2018-11-29 par 103 Begäran om särskilt anslag inför att Kulturskolan fyller 
50 år 
Tjänsteskrivelse/begäran från Jan Dzedins, verksamhetschef för kultur. 
 
Bildningsnämnden beslutade 2018-11-29 § 103 
att föreslå Kommunstyrelsen att föreslå Kommunfullmäktige att anslå 50 000 kr 
i ett engångsbelopp för att hösten 2019 kunna fira 50-årsjubileet 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att medel för firande av att Kulturskolan fyller 50 år får tas ur Bildningsnämndens 
egen budgetram. 
____ 
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§ 6 Dnr KS/2018:408 
 
Begäran om särskilt anslag för att uppmärksamma Vilhelm Moberg 
 
Bakgrund 
Evenemanget En dag med Moberg har arrangerats sedan 2005 som ett 
samarbetsprojekt mellan Emmaboda kommun, Vilhelm Moberg-Sällskapet och 
lokala hembygdsföreningar. Mellan 80-100 personer deltar varje år, varav flera är 
tillresande och utnyttjar kommunens logi (vandrarhem, hotell) samt tar del av 
varierande delar av kommunens kulturliv. 
 
Detta är ett evenemang som kan växa och föryngras. Under 2018 har den första 
samlade biografin om bygdens son utkommit och under 2019 har en nyinspelning 
av Utvandrarna filmpremiär. Allt detta har och kommer att ge stor medial 
uppmärksamhet. Inför 2019 arbetar kulturenheten för ökad samordning med fler 
parter som biblioteket, kommunledningskontoret, Linnéuniversitetet, 
föreningslivet och näringslivet. Intresset för Moberg är stadigt. Han är alltjämt 
landets mest spelade dramatiker, han förknippas med Emmabodabygden och var 
en stridbar person värd att återkommande diskutera. Ökad samverkan, 
samannonsering, programutveckling, skrivarkurser, teater; allt bör kommunen 
agera samordnande part för, för att haka på intresset för Moberg. 
 
Kulturchef och handläggare på kulturenheten har regelbundna möten med 
samverkande parter, ex. Vilhelm Moberg-Sällskapet. I idéarbetet har följande 
utvecklingsplaner växt fram. Dessa ligger till grund för denna ansökan. 

• Föryngra och öka deltagarantalet 
Skrivarkurs 

• Marknadsföring 
Riktad marknadsföring till litteraturstudenter och bokcirklar 
Facebookannonsering 
Samordning och gemensam presentation av alla aktiviteter med 
anknytning till Vilhelm Moberg 2019 

• Kulturaktiviteter 
Artistuppträdande 
Samarbete med Mundekulla Folk- och Jazzfestival 

 
Konsekvensbeskrivning 
Under 2017 minskade Bildningsnämnden Kulturskolans budget med 3,4%. 
Detsamma gäller hela kulturenheten; totalt 3,4% skalades bort på rörliga 
verksamhetskonton för museum, bibliotek, allmänkultur och kulturskola. Två 
tjänster om 1,5 heltid, varav 0,5 heltid chefsfunktion för kulturen samt 1 heltid 
kulturhandläggartjänst, bakades ihop till 1 heltid, verksamhetschef för kultur. 
Kulturbudgeten har under 2017 på så sätt minskat med närmare 1 miljon kronor. 
En dag med Moberg genomförs utöver det idag som ett nollprojekt, vilket är värt 
att påminna om. Den enda investering kommunen gör består i 
kulturhandläggarnas arbetstid; i övrigt ska projektet finansieras med 
deltagaravgifter. Det är en god ambition, fast det finns skäl att fundera över om 
kommunen utnyttjar arvet efter Moberg på bästa sätt. Genom kulturaktiviteterna 
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lockas besökare till kommunen. Besök som kommer de lokala mat- och 
logiaktörerna samt andra besöksmål till del. När Moberg nu aktualiseras igen, för 
en bredare publik, via bok och film, finns skäl att göra en mindre men effektiv 
satsning. Med Kulturplan Emmaboda kommun 2019-2021 som grund samt de 
utvecklingsskäl som anges ovan, ansöker kulturenheten om ett särskilt riktat 
engångsanslag om 25 000 kr för att uppmärksamma Vilhelm Moberg 2019, från 
kommunstyrelsen utöver lagd rambudget. 
 
Beslutsunderlag 
BIN 2018-11-29 par 104 Begäran om särskilt anslag för att uppmärksamma 
Vilhelm Moberg 
Tjänsteskrivelse/begäran från Jan Dzedins, verksamhetschef för kultur. 
____ 
 
Bildningsnämnden beslutade 2018-11-29 § 104 
att föreslå Kommunstyrelsen att föreslå Kommunfullmäktige att anslå 25 000 kr 
i ett engångsbelopp för att för att uppmärksamma Vilhelm Moberg 2019 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att medel för att uppmärksamma Vilhelm Moberg får tas ur Bildningsnämndens 
egen budgetram. 
____ 
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§ 7 Dnr KS/2018:335 
 
Information som en del av Kommunstyrelsens uppsiktsplikt 
Svar på ”Revisionsrapport - Granskning av delårsrapport 2018 
Räddningstjänstförbundet Emmaboda Torsås” 
 
Bakgrund 
Kommunfullmäktige beslutade 2018-11-26 § 119  
att fastställa delårsrapporten 1 januari – 31 augusti 2018 för 
Räddningstjänstförbundet Emmaboda – Torsås.  
I samband med beslut om delårsrapporten genomför revisonen en granskning av 
rapporten och har inkommit med revisionsrapport ”Granskning av delårsrapport 2018 
Räddningstjänstförbundet Emmaboda Torsås. 
 
Ärendet är besvarat i Räddningstjänstförbundets direktion och tas upp i 
Kommunstyrelsen och Kommunfullmäktige som en del av Kommunstyrelsens 
uppsiktsplikt och som återkopplande information till Kommunfullmäktige. 
 
Förbundet har i sitt beslut lämnat följande kommentar kring delårsrapporten 
Räddningstjänstförbundet Emmaboda Torsås resultat efter åtta månader är -0,1 mkr. 
Orsaken är i huvudsak tre anledningar. 
1. Utbildningskostnader för ny personal efter 2017-års uppsägningar i Emmaboda 

med anledning av nytt centralt avta. 
2. Extremt varm sommar där vi har haft en 40 % ökning av mark- och skogsbränder 

vilket är kostnadsdrivande. 
3. Satsning på ny effektivare organisation med mindre enheter för att få med 

responstiden. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse revisionsrapport 2018 delåret RFET 
____  
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen  
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
____ 
 
att anteckna information om  revisionsrapport ”Granskning av delårsrapport 2018 
Räddningstjänstförbundet Emmaboda Torsås till protokollet samt notera  
informationen som en del av Kommunstyrelsens uppsiktsplikt. 
____ 
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§ 8 Dnr KS/2019:35 
 
Fastställande av reviderat Ägardirektiv för Räddningstjänstförbundet 
Emmaboda Torsås 
 
Bakgrund 
Räddningstjänstförbundet Emmaboda Torsås har inkommit med förslag på reviderat 
Ägardirekt. 
 
Ägardirektivet ska enligt förbundsordningen 3 § för Räddningstjänstförbundet 
Emmaboda Torsås fastställas varje mandatperiod i medlemskommunernas respektive 
fullmäktige.  
 
I förslaget revidering finns inskrivet att Torsås kommun från och med 2019-01-01 
hanterar säkerhetssamordnartjänsten i egen regi. 
Viss ändring har gjorts i den övergripande inriktningen vilken beskrivs med detaljerat 
i Handlingsprogrammet för räddningstjänst samt i policyn styrning & uppföljning.  
 
Förbundet kommer fokusera på följande tre inriktningar: 

• Den enskildes förmåga att förebygga och hantera oönskade händelser ska öka  
• Antalet oönskade händelser ska minska 
• Responstiderna ska minska 

 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse ägardirektiv 
Ägardirektiv 2017-2021 reviderat 
____  
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen  
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att fastställa reviderat Ägardirektiv för Räddningstjänstförbundet Emmaboda – 
Torsås 2017-2021. 
____ 

 
Yrkanden vid Kommunstyrelsen 2019-01-08 
Johan Jonsson (C) yrkar tillägg: att uppdra åt kommunchefen att se över 
ägardirektivet med grund att Ägardirektivet innehåller sådant som ska ses som 
mål och inte ska finnas med i ägardirektiv.  
 
En enig Kommunstyrelse bifaller Johan Jonssons (C) yrkande. 
 
Yrkanden vid Kommunfullmäktige 2019-01-28 
Johan Jonssons (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut.  
____ 
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Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att fastställa reviderat Ägardirektiv för Räddningstjänstförbundet Emmaboda – 
Torsås 2017-2021. 
 
att uppdra åt kommunchefen att se över ägardirektivet med grund att 
Ägardirektivet innehåller sådant som ska ses som mål och inte ska finnas med i 
ägardirektivet. 
____ 
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§ 9 Dnr KS/2018:387 
 
Översyn av Författningssamlingen och styrande dokument - Reglemente – 
lokala ordningsföreskrifter för torghandel  
 
Bakgrund  
Kommunstyrelsen beslutade 2015-11-24 § 146 att uppdra åt kansliavdelningen att 
hålla matrisen över styrande dokument och Författningssamlingen uppdaterad och 
kommunicera med berörda delar av kommunkoncernen när dessa ska revideras. Med 
anledning av Kommunstyrelsens beslut har en remiss sänts till teknik-och 
fritidsnämnden gällande översyn och en tidplan för 2017 i ärende KS/2017:94.  
 
Förvaltningens roll  
Enligt författningssamlingen för teknik- och fritidsnämnden ska torghandelsstadgan 
revideras vart 5:e år, senaste revideringen var 2011. Under 2017 och 2018 har 
torghandelns utformning diskuteras inom målarbetet Emmaboda vår framtid, 
målområde B12. Förvaltningen föreslår emellertid att göra översyn på torghandeln 
enskilt.  
 
Beslutsunderlag  
Reglemente – lokala ordningsföreskrifter för torghandel förslag 
TFN-Reglemente - lokala ordningsföreskrifter för torghandel 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2018-11-07 § 76 
att föreslå Kommunstyrelsen att förslå Kommunfullmäktige att förslag på nytt 
Reglemente – lokala ordningsföreskrifter för torghandel ska antas.  
____  
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen  
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anta förslag på nytt Reglemente – lokala ordningsföreskrifter för torghandel i 
enlighet med Teknik- och fritidsnämndens beslut 2018-11-07 § 76. 
____ 
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§ 10 Dnr KS/2013:260 
 
Ansökan om medfinansiering från kommunen till projekt om innovativ 
sanering – TUFFO (Teknikutveckling och forskning inom förorenade 
områden) 
 
Sammanfattning 
Arbetet med Innovativ sanering går vidare in i ett möjligt samarbete med RISE, 
Research Institutes of Sweden. RISE glas ska ansöka om medel för ett nytt 
projekt, främst för att arbeta vidare med sortering och med att kunna smälta glas i 
större skala. Projektet heter ”Verifiering och införande av nya metoder för 
återvinning av blyglas från glasdeponier”. De har redan fått sitt första steg av 
ansökan godkänt av Statens geotekniska institut, SGI, som äger TUFFO-medlen, 
vilket visar att det är ett bra projekt de har skrivit ihop. 
  
Det finns möjlighet är att lägga in arbete med innovativ sanering som ett av flera 
arbetspaket i deras RISE ansökan, se bilaga om projektet. Det skulle innebära att 
kommunerna som ingår blir del av ett treårigt projekt, som börjar den 1 september 
2019. Detta stämmer tidsmässigt bra med det nu pågående Vinnovafinansierade 
projekt som avslutas våren 2019.  
  
Ett medfinansieringsintyg från kommunen behöver skickas till RISE glas i Växjö 
så att de har det senast den 31 januari. 
 
Budgeten innebär 230 000 kr som medfinansiering per kommun totalt under tre 
år. Förslag på medfinansiering är i form av tid (ca 200 000), resekostnader och 
lokaler (ca 30 000). Budgeten ligger fördelad över åren för kommunernas del: 
År 2018 – 30 000 
År 2019 – 70 000 
År 2020 – 70 000 
År 2021 – 60 000 
  
Beslutsunderlag 
Information om projektet 
Sammanfattning av projektet 
Utkast ansökan till TUFFO (SGI) 
 
Yrkanden vid Kommunfullmäktige 2019-01-28 
Leif Karlsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut.  
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att Emmaboda kommun deltar i projektet under förutsättning att de andra 
kommunerna deltar och att bidraget beviljas.  
____ 

https://www.facebook.com/RISEResearchInstitutesofSwedenAB/?__tn__=kC-R&eid=ARCaLVMYZ74bb_d4yCJj7rKqxuwVC_EKjShdeYED3oIWUZ_JWKlQ-dC6vIS0tnvfg0OogSsomAmwpt6z&hc_ref=ARRPLQEKMGaFTNIlaX-GzjjxGIR8-weLa5J4h4DVT-AZ-BItYpY9aPegkNFHatYnstY&fref=nf&__xts__%5B0%5D=68.ARBH3DIR4YfQioPs8Psv6-NyPeRXf-eTnMyir-ivhA7X5b2fxkuYIvIND352tBx8VMtsgR2YWlHfjK_OKr46MznJ1hDGsN8m2w4ZtbEliRLIEMw-a3K9HV4c5YG1eI3Dlv2Vl2y7h0bumxgeSFAgYCrwfCMAQBDtABhof-9MPy-NUuQE4OeDbFoJ70AH9jBXtFLGbhIgw_21MUfCUCPh9iG5KeMXska9qaRKU3GrnKliR3rXUzh2li5RPR8KciO96UQfwWRj5SOQim_-nc1rEVFPmF5FgD1hpMR8r4hQ2w-di163xBO16WVvK15YwLMyUESVSJcsC8Y8lpgCmeuUQy4tEA
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§ 11 Dnr KS/2018:318  
 
Ny ersättare i Kommunfullmäktige efter Ann-Marie Fagerström (S)  
 
Länsstyrelsen har inkommit med ny sammanställning efter Ann-Marie 
Fagerströms (S) begäran om entledigande.  
 
Stig-Ove Andersson (S) har utsetts till ny ordinarie i Emmaboda 
kommunfullmäktige för perioden till och med 2022-10-14.  
____  
 
Förslag till beslut  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att anteckna meddelandet till protokollet.  
____ 
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§ 12 Dnr KS/2019:11 
 
Avsägelse av uppdrag från Marina Skoglund (S) som ersättare i 
Kommunfullmäktige för perioden 2018-10-15 -- 2022-10-14 
 
Marina Skoglund (S) har kommit in med en begäran om att bli entledigad från sitt 
uppdrag som  
 
- ersättare i Kommunfullmäktige  
____  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att hos Länsstyrelsen begära en ny sammanräkning för Emmaboda 
kommunfullmäktige med anledning av Marina Skoglunds (S) begäran om 
entledigande.  
____ 
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§ 13 Dnr KS/2019:11 
 
Avsägelse av uppdrag från Anette Rydqvist (SD) som ordinarie i 
Kommunfullmäktige för perioden 2018-10-15 -- 2022-10-14 och som 
ordinarie i Socialnämnden för perioden 2019-2022 
 
Anette Rydqvist (SD) har kommit in med en begäran om att bli entledigad från sitt 
uppdrag som  
 
- ordinarie i Kommunfullmäktige  
- ordinarie i Socialnämnden 
____  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att hos Länsstyrelsen begära en ny sammanräkning för Emmaboda 
kommunfullmäktige med anledning av Anette Rydqvist (SD) begäran om 
entledigande.  
 
att entlediga Anette Rydqvist (SD) från sina uppdrag som 
- ordinarie i Socialnämnden för perioden 2019-2022 
____ 
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§ 14 Dnr KS/2019:11 
 
Fyllnadsval av Joakim Persson (SD) efter Anette Rydqvists (SD) ordinarie 
ledamot Socialnämnden  
Kommunfullmäktige har att förrätta val till uppdrag som ordinarie ledamot i 
Socialnämnden efter Anette Rydqvist (SD)  
 
Förslag  
Martin Henriksson (SD) föreslår följande:  
Socialnämnden  
ordinarie 
Joakim Persson (SD) 
____  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR  
 
att förrätta följande val till: 
 
Socialnämnden  
ordinarie 
Joakim Persson (SD) 
____ 
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Voteringar 
 Parti Ledamöter Ev. ersättare           Omröstningar 

       § 1 
    Ja     Nej   Avst   

1 S Maria Ixcot Nilsson   X  
2 C Bo Sunesson  X   
3 M Sten-Olof Johansson  X   
4 S Per Adolfsson   X  
5 SD Charlotte Andersson  X   
6 S Zeljka Krajinovic   X  
7 B-A Bo Eddie Rossbol  X   
8 S Pontus Franzén Ingrid Adolfsson (S)  X  
9 C Johan Jonsson  X   
10 M Leif Karlsson  X   
11 SD Martin Henriksson  X   
12 S Annika Karlsson   X  
13 S Jarkko Pekkala   X  
14 V Nicke Grozdanovski - - - - 
15 C Jenny Rydberg  X   
16 M Stefan Nyström  X   
17 KD Gull-Britt Hellborg  X   
18 S Marie-Louise Eddegård   X  
19 SD Lars-Olof Karlsson Jan Larsson (SD) X   
20 S Jan-Olof P Jäghagen Ingrid Adolfsson (S)  X  
21 B-A Anja Karlsson Granlund  X   
22 C Karin Rask - - - - 
23 M Ann Helene Jonsson  X   
24 S Kickie Norrby   X  
25 S Dragan Pavlovic   X  
26 SD Anette Rydqvist Tony Johansson (SD) X   
27 S Gunvor Karlsson   X  
28 C Rune Magnusson Angela Fransson (C) X   
29 M Hans Ohlsson  X   
30 MP Jette Lehrmann Madsen   X  
31 S Flemming Jörgensen Eva-Lena Gotthardsson (S)  X  
32 S Stig-Ove Andersson   X  
33 B-A Mats Bjartling  X   
34 SD Bo Häggbring  X   
35 C Niklas Banérsson Linda Johansson (C) X   
36 M Eva Regin Johnston Emma Åhlander Hansson (M) X   
37 S Simon Petersson   X  
38 V Camilla Holgersson - - - - 
39 S Gullvi Dahllöf   X  
40 C Göran Andersson  X   
41 M Günter Villman  X   
    22 16 3 
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